
Sprejemljive pobude
Analiza o zasedenosti vrtcev v

prvih devetih mesecih letošnjega
leta kaže, da so nekateri vrfci v
Ljubljani prenapolnjeni tako. da so
morali odkloniti veliko število pro-
šenj (v okviru mesta 3.900), med-
tem ko se nekatere WO ubadajo s
problemom kako zapolniti prosta
mesta Take primere imamo v naši
občini.

Zasedenost oziroma nezasede-
nost vrtcev je bilo'osrednje vpraša-
nje, ki so mu delegati obeh zborov
na seji skupščme skupnosti otro-
škega varstva - bila je 13 decem-
bra - posvetili največji del razpra-
ve. Pobud in predlogov kako iz za-

gat je bilo veliko, kar je dalo vedeti.
da so se konference delegacij po-
globile v predloženo gradivo.

Konferenca delegacije ČGP Delo
je po svojem delegatu med drugim
posredovala stališča da bi morali
predvsem v okviru Mestne skupno-
sti otroškega varstva zagotoviti tak
informacijski sistem, da bi bili vsi
prebivalci Ljubljane obveščeni, v
katerih VVO so še prosta mesta.
Prav gotovo so marsikateri starši
pripravljeni voziti svoje otroke tudi
v bolj oddaliene vrtce. vendar pa o
prostih zmogljivostih niso obve-
šfieni Nadalje je delegacija menila.
da si v sedanjih težkih gospodar-

skih pogojih ne moremo dovoliti.
da našft VVO niso polno zasedene
in da bi morali podatke o prostih
mestih v vrtcih objavljati enkrat r-a
tri mesece v dnevnem časopisju
Prav tako bi na ta način zagotoviii
vsaj minrmalno prestrukturiranje ti-
stih otrok, ki jih starši vozijo v bolj
oddaljene WO. medtem ko so se
pokazale proste zmogljivosti na
mestih, ki jim bolj ustrezajo Stali-
šte delegacije ie tudi. da ni nujno.
da bi bil otrok v WO. kjer starši
stanujejo, marveč bi bilo potrebno
pokazati več prožnosti in starše
usmerjati v tiste vrtce, ki so v občini
njihove delovne organizacije ali pa
na poti na delo

Podobne pobude so dali tudi
drugi delegali

Glede na to, da je pomanjkanje
prostorov v vrtcih predvsem za do-
jenčke, je delegatka KS Boris Ziherl
naslovila na izvajalce otroškega
varstva pobudo: razmišljajo naj o
tem, da tam, kjer je to mogoče.
preusmerijo nekatere igralnice v
prostore za dojenčke oziroma
malčke.

Ob tej pobudi naj povemo, da se
je tega že lotila VVO Ciciban Novi
enoti v soseski BS-3 (v stolpnicah E
in F). ki b,osta začeli delovati v fe-
bruarju 1984. leta, bosta preusmer-
jeni za malčke. Za te namene sta na
seji oba zbora odobrila uporabo
253 600 din. ih sicer 65 600 din za
nabavo ustrezne opreme. 180 000
din pa za funkcionalno povezavo z
vrtcem v Allendejevr ulici.
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